
 
 

 
 
 
Aan de Commissie Ruimte, Gemeenteraad en Het college van burgmeester en wethouders 
van de Gemeente Zevenaar 
Kerkstraat 27 
6901 AA ZEVENAAR 
 
 
Onderwerp: Verzoek tot antwoorden op vragen 'Plan herontwikkeling locatie Vincent van 
Goghstraat 4' 
 
 
Zevenaar, 12 mei 2021 
 
Geachte Commissie Ruimte, Raad en College,  

Het is al enige tijd geleden dat wij ( buurtbewoners van de Vincent van Goghstraat, 

Schelfhoutstraat en Arnhemseweg) een aantal vragen hebben gesteld over de 

herontwikkelingslocatie Vincent van Goghstraat 4 te Zevenaar.  

Er zijn een aantal vragen gesteld in de diverse zienswijzen welke voor 3 maart 2021 zijn 

ingediend. Graag verwijs ik u naar de ingekomen stukken aan de raad op 28-02-2021 met ID 

367 en 359 en op 2-03-2021 met ID 360 in het Ibabs systeem. Er zijn ook vragen in de 

verschillende inspraakreacties gesteld aan de Commissie Ruimte tijdens de inspraakavond 

op 10 maart 2021. 

Tot op heden hebben geen reactie mogen ontvangen van de; Commissie Ruimte, Gemeente 

Raad en het College van Burgmeester en Wethouders en dat betreurt ons.  

Wij menen een heldere oproep te hebben gedaan aan de bestuurscultuur van de gemeente 

Zevenaar in de verschillende zienswijzen en de inspraakreacties. Om een stuk transparantie 

te geven en een open communicatie methode naar de buurtbewoners ten aanzien van het 

participatieproces en het planningsproces rondom de herontwikkelingslocaties. Wij zijn 

immers de bewoners die u vertegenwoordigt. 

Nu kunnen wij met allerlei wettelijke termijnen gaan schermen en elkaar bestoken met allerlei 

brieven, maar dat doen wij liever niet. Wij willen graag in gesprek blijven en staan te 

trappelen om tot een draagbaar plan te komen. 

Het zou de gemeente goed staan om de buurtbewoners op de hoogte te stellen en te 

infomeren over en van de vorderingen met een eventuele planning van het vervolgtraject. 

Mochten deze vorderingen of antwoorden op de vragen er nog niet zijn, dan is dat ook prettig 

om te weten. Een telefoontje, mail of brief zou erg welkom zijn, zodat wij niet in het 

ongewisse blijven. 

Dit brengt rust onder de buurtbewoners, sommige mensen maken zich grote zorgen en 

slapen hier slecht van. Onze kinderen stellen allerlei vragen. 'Wanneer komt het en hoe groot 



en waar moeten we dan spelen?', kijk maar het artikel in de Gelderlander d.d. 9 april 2021 

'Tekeningen als protest tegen verdwijnen speelplek' 

Na aanleiding hiervan hebben onze kinderen een bezoek gebracht aan wethouder Hans 

Winters. Hierin hebben de kinderen duidelijke gemaakt dat zij 'de muur van Winters' niet zien 

zitten en open staan om mee te denken in de plannen voor meer groen en 

speelmogelijkheden in de Molenwijk, zie de vele tekeningen. 

Wij als buurtbewoners willen graag betrokken zijn bij het ontwikkel-, en 

besluitvormingsproces over de herontwikkelingslocatie en hebben het verzoek gedaan om 

echte participatie (volgens ons is dit een actieve deelname in het gehele proces en gezamenlijk 

uitgangspunten / richting bepalen en niet eerst een afgemeten plan presteren en daarna om reacties 

vragen) en een onafhankelijk procesbegeleider aan te stellen door de gemeente. 

Dit verzoek is tweeledig;  

1. – Krijgen wij (buurtbewoners) nog een reactie op al onze vragen en zo ja, wanneer? 

2. – Gaat de gemeente een participatietraject opstarten met behulp van een onafhankelijke 

procesbegeleider aangesteld door de gemeente? 

 

Wij horen graag zo spoedig mogelijk van u, 

 

Hartelijke groet, 

 

, namens de buurtbewoners van de Schelfhoutstraat, Vincent van 

Goghstraat en Arnhemseweg. 

 

 

 

 

 

 

   

 

Naam en contactgegevens kunnen opgevraagd worden bij de griffie


